

RNC Statement on Presidential Debate 共和黨全國委員會主席 Ronna McDaniel 對首次總統辯論發表聲明



WASHINGTON — Republican National Committee (RNC) Chairwoman Ronna McDaniel released the following statement on tonight's Presidential debate:

"For ninety minutes, President Trump made a confident, commanding and compelling case for his re-election while taking Joe Biden to task for supporting radical policies that would raise taxes, destroy jobs and make our communities less safe.

"After tonight's debate, the choice between President Trump's 47 months of deliver-

ing real results versus Joe Biden's 47 years as a failed, career politician has never been clearer. In 35 days the American people are going to re-elect President Trump to a second-term along with Republicans up and down the ballot."

華盛頓消息—共和黨全國委員會主席 Ronna McDaniel 對今晚的總統辯論發表了以下聲明:

"在九十分鐘內, 特朗普總統為他的連任做出了自信, 有力和令人信服的理由, 同時指出喬·拜登執行和支持的激進政策將會增加我們的稅收, 摧毀工作機會並降低社區安全指數。

"經過今晚的辯論, 在特朗普總統 47 個月里取得的實際成果與喬·拜登 47 年失敗政績相比較, 人們可以清楚地看到誰才是真正的實幹家。在 35 天之內, 美國人民和共和黨從上至下都將再次投票使特朗普總統連任當選。"

will help ensure they cast their ballot safely and securely." - RNC Chairwoman Ronna McDaniel

On September 22nd, National Voter Registration Day, the RNC is rolling out an expanded Vote.gov, an online portal designed to help with voter access.

Vote.gov, is a key resource where voters can register to vote, check their individual voter status, update their address, find their polling location, request an absentee ballot, and take other voting actions.

With the increased emphasis placed on absentee voting this Election, Vote.gov also allows voters to have absentee ballot materials sent directly to them through the mail.

Additional updates to the site include more streamlined technology that gives voters customized options based on their state of voting.

For example, a voter in Minnesota will see options on Early Voting that voters in Wisconsin will not yet see, as Early Voting has not yet begun in that state.

These tailored options and updates in real time are designed to not just provide voters with the information on voting, but on how best to help voters take an action at that moment.

"In the most crucial election of our lifetime, it has never been more important for voters to have the information they need to take an action to vote, whether by Absentee, Early Voting, or voting on Election Day. Voters are highly motivated to turn out for President Trump and Republicans up and down the ballot, and Vote.gov will help ensure they cast their ballot safely and securely." - RNC Chairwoman Ronna McDaniel

RNC Launches Expanded Vote.gov Portal National Voter Registration Day

"In the most crucial election of our lifetime, it has never been more important for voters to have the information they need to take an action to vote, whether by Absentee, Early Voting, or voting on Election Day. Voters are highly motivated to turn out for President Trump and Republicans up and down the ballot, and Vote.gov



特朗普 勝出美國總統選舉

REPUBLICAN NATIONAL COMMITTEE COMMUNICATIONS

PRESS RELEASE FOR IMMEDIATE RELEASE | 202-863-8614

RNC Statement on Judge Amy Coney Barrett's Nomination to the Supreme Court 共和黨全國委員會關於 艾米·科尼·巴瑞特法官提名至最高法院的聲明

WASHINGTON — Republican National Committee (RNC) Chairwoman Ronna McDaniel released the following statement on Judge Amy Coney Barrett's nomination to the Supreme Court:

"In selecting Judge Amy Coney Barrett, President Trump has picked an exceptionally qualified constitutionalist to serve as our nation's next Supreme Court justice. Judge Barrett's stellar career and character shows she is someone who recognizes the proper role of a Supreme Court justice is to interpret the Constitution as written, not to legislate from the bench.

"Not long ago Democrats said that Americans deserve a fully-staffed Supreme Court of nine justices. President Trump has done his constitutional duty by naming a nominee, and now it's time for Democrats to make good on their words

by joining Senate Republicans and committing to holding a fair Senate confirmation process."

華盛頓—共和黨全國委員會主席羅娜·麥克丹尼爾 (Ronna McDaniel) 發表了關於艾米·科尼·巴瑞特法官提名至最高法院的以下聲明:

"特朗普在選擇艾米·科尼·巴瑞特法官時, 基於巴瑞特法官出色的職業生涯和品格, 她是一位公認的最高法院大法官的適當人選, 這個人是解釋憲法的已成文法則, 而不是在法庭上建立和進行立法。" 不久前, 民主黨人稱美國人應該擁有一個由九名法官組成的人員配備齊全的最高法院。特朗普總統已經通過任命一名候選人來履行他的憲法職責, 現在是時候讓民主黨人加入參議院, 並履行其諾言, 執行公平的參議院確認程序。"



CNN's Jeffrey Toobin on Judge Barrett: "she is a remarkable person" youtu.be/KCT9iizAWbE



The ruling is in: Judge Amy Coney Barrett is immensely qualified and should be confirmed to the Supreme Court without delay.

John Yoo, law professor University of California, Berkeley, Fox News: "Amy Coney Barrett should win the support of anyone who wants judges of intelligence, experience, and character."

Nicole Garnett, professor of law University of Notre Dame, USA Today: "I've known Amy Coney Barrett for over 20 years. Her intellect and heart are unrivaled... an exceptional judge, award-winning teacher, generous colleague, loyal friend and loving mother. And the obvious pick to serve on the Supreme Court. She is brilliant, to be sure, but also humble, generous, loving, kind."

Newt Gingrich, Fox News: "Judge Barrett is incredibly smart, has an impressive career, and is well-known as a caring, compassionate person... Judge Barrett is one of the most respected conservative jurists in the country, and conservatives have long hoped she would become a Supreme Court Justice. Her personal life is as impressive as her professional life."

Carrie Severino, Judicial Crisis Network: "President Trump's selection of Judge Amy Coney Barrett to be the next associate justice of the Supreme Court... is an inspired choice, one who combines impeccable character with exceptional qualifications."

Noah Feldman, professor of law at Harvard University, Bloomberg: "To add to her merits, Barrett is a sincere, lovely person. I never heard her utter a word that wasn't thoughtful and kind - including in the heat of real disagreement about important subjects. She will be an ideal colleague."

David B. Rivkin Jr. and Andrew M. Grossman, The Wall Street Journal: "Her opinions for the Seventh U.S. Circuit Court of Appeals show skilled legal craftsmanship and sensitivity for the people whose rights are at stake... Judge Barrett's

body of work shows her to be independent, discerning, diligent and fair."

現在裁定結果是: 艾米·科尼·巴瑞特 (Amy Coney Barrett) 法官極具資格, 應立即向最高法院確認。

柳約翰, 加州大學伯克利分校的法律教授 福克斯新聞 Fox News: "每一個需要智慧的, 具有經驗和好品質的法官的人, 都將會支持艾米·科尼·巴瑞特 (Amy Coney Barrett)"

妮可·加內特 (Nicole Garnett), 聖母大學法學教授, 今日美國報 USA Today: "我認識艾米·科尼·巴瑞特已有 20 多年了。她的才智和內心是無與倫比的。"

的……一位傑出的法官, 屢獲殊榮的老師, 慷慨的同事, 忠實的朋友和充滿愛心的母親。顯然是選擇她在最高法院任職。可以肯定的是她不僅人很聰明, 也謙虛, 慷慨, 充滿愛心, 友善。"

紐特·金里奇 (Newt Gingrich) 福克斯新聞 (News Fox) 的 Fox News: "巴瑞特法官非常聰明, 職業生涯出色得令人印象深刻, 並且以關心他人, 富有同情心而聞名……巴瑞特法官是美國最受尊敬的保守法學家之一, 保守主義者一直希望她成為最高法院大法官。她的個人生活和她的職業生涯一樣令人欽佩。"

凱莉·塞維里諾 (Carrie Severino) Judicial Crisis Network: "特朗普總統選擇艾米·科尼·巴瑞特法官出任最高法院的下一任大法官……這是一個令人鼓舞的選擇, 是將無可挑剔的品格與卓越的資格相結合。"

哈佛大學法學教授諾亞·費爾德曼 (Noah Feldman) 表示 彭博社 Bloomberg: "巴瑞特 (Barrett) 是一位真誠, 可愛的人。我從沒聽過她說過不和諧或考慮不周到的話, 即使在對重要案件有真正分歧的時候。她將會是一個完美的同事。"

戴維·里夫金 (David B. Rivkin Jr.) 和安德里·格羅斯曼 (Andrew M. Grossman), 《華爾街日報》The Wall Street Journal: "她對第七巡迴上訴法院的觀點表明了, 她對當人們權利受到威脅時, 具有熟練的法律技巧和敏感性……巴瑞特法官的工作體系表明她具有獨立性, 敏銳性, 勤奮性和公正性。"



Fox News' Shannon Bream reports on Judge Barrett's recommendations: "she is eminently qualified" youtu.be/h713-EXKYCY

